

**William R. Hite, Jr., Ed.D.**

អគ្គនាយក

ថ្ងៃទី ២០ ខែមេសា ឆ្នាំ ២០២០

ជូនចំពោះ ក្រុមគ្រួសារ របស់ក្រសួងអប់រំ ជាទីគោរព៖

ថ្ងៃនេះយើងបានចាប់ផ្តើមការសិក្សាតាមកុំព្យូទ័រ (digital learning) សម្រាប់សិស្សានុសិស្ស ដែលដឹកនាំដោយលោកគ្រូអ្នកគ្រូ។ នេះ គឺជាព័ត៌មានសំខាន់ៗសម្រាប់លោកអ្នក ក្នុងពេលដែលយើងធ្វើការជាមួយគ្នាដើម្បីជួយសិស្សានុសិស្សទាំងអស់ឱ្យ សិក្សា និង ទទួលបាន នូវចំណេះដឹងថ្មីៗ សម្រាប់រយៈពេលដែលនៅសល់ក្នុងឆ្នាំសិក្សានេះ។

**ថ្ងៃអង្គារ ទី ២៨ ខែមេសា គឺជាថ្ងៃសិក្សា។ សាលានឹងបិទនៅថ្ងៃទី ២ ខែមិថុនា**

នៅលើប្រតិទិនសាលាបច្ចុប្បន្ននេះ គេបានកំណត់ថ្ងៃបោះឆ្នោតនៅថ្ងៃអង្គារ ទី ២៨ ខែមេសា ហើយសាលាមានគម្រោងនឹងបិទ។ ដោយសារការព្រួយបារម្ភពីបញ្ហានៃមេរោគ ខូរីដ-១៩ រដ្ឋបានប្តូរថ្ងៃបោះឆ្នោត ទៅថ្ងៃទី ២ ខែមិថុនា ឆ្នាំ ២០២០។ ហេតុដូច្នេះ សិស្សានុសិស្សត្រូវចូលរួមក្នុងការសិក្សាតាមកុំព្យូទ័រនៅថ្ងៃទី ២៨ ខែមេសា ដូចជាថ្ងៃសិក្សាធម្មតា។ ឥឡូវនេះសាលានឹងត្រូវបិទនៅថ្ងៃអង្គារ ទី ២ ខែមិថុនា ដើម្បីគោរពដល់ថ្ងៃបោះឆ្នោតរបស់រដ្ឋនៅក្នុងប្រតិទិនរបស់យើង ដូចដែលយើងធ្លាប់ធ្វើកន្លងមក។

**ត្រូវការជំនួយសម្រាប់ កុំព្យូទ័រក្រុមប៊ុក ដែលក្រសួងបានផ្តល់ឱ្យលោកអ្នក ឬ លោកអ្នកមិនទាន់បានមកយកនៅឡើយទេ?**

បើសិនជាត្រូវការ ជួសជុល កុំព្យូទ័រក្រុមប៊ុក ដែលក្រសួងបានផ្តល់ឱ្យលោកអ្នក លោកអ្នកអាចយកមកកន្លែងណាមួយ របស់មណ្ឌលផ្តល់ជំនួយបច្ចេកវិទ្យា ដល់ មាតាបិតា និង ក្រុមគ្រួសារ ទាំងពីរខាងក្រោមនេះ។ លោកអ្នកក៏អាចមកខ្ចីកុំព្យូទ័រក្រុមប៊ុកនៅមណ្ឌលទាំងនេះ បើសិនជាលោកអ្នកមិនបានទទួលពីសាលារបស់កូនលោកអ្នកទេ។ ឪពុកម្តាយ អាណាព្យាបាល ឬ មនុស្សពេញវ័យណាម្នាក់ ដែលមានឈ្មោះនៅក្នុងបញ្ជីសម្រាប់ទាក់ទងនៅពេលមានអាសន្នរបស់សិស្ស សូមយកអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណមកបង្ហាញ ដើម្បីមកយកកុំព្យូទ័រ។ សិស្សវិទ្យាល័យ ត្រូវយកអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណរបស់ក្រសួង របស់ពួកគេមកជាមួយ។ មណ្ឌលទាំងពីរ នឹងដំណើរការពីថ្ងៃច័ន្ទ ដល់ថ្ងៃសុក្រ ពីម៉ោង ៩ ព្រឹក ដល់ម៉ោង ៤ ល្ងាច ដោយមិនរាប់បញ្ចូលថ្ងៃឈប់សម្រាក។

**មជ្ឈមណ្ឌលអប់រំ**

440 N. Broad Street, ទីធ្លាក្នុងអាគារ ជាន់ទី ១ Philadelphia, PA 19130

**អាគារបន្តរបស់សាលា Fitzpatrick (ខាងក្រោយសាលាបឋមសិក្សា Fitzpatrick)**

4101 Chalfont Drive, Philadelphia PA 19154

ឥឡូវនេះយើងក៏មានខ្សែទូរស័ព្ទសម្រាប់ផ្តល់ជំនួយ (២១៥-៤០០-៤៤៤៤) និង អ៊ីមែល ([FamilyTechSupport@philasd.org](mailto:FamilyTechSupport@philasd.org)) សម្រាប់ ឪពុកម្តាយ និង សិស្សានុសិស្ស ដើម្បីជួយដោះស្រាយបញ្ហាសម្ភារៈដែលក្រសួងបានផ្តល់ឱ្យលោកអ្នក ឱ្យដំណើរការបាន និង ដោះស្រាយបញ្ហាបច្ចេកទេសផ្សេងៗទៀត សម្រាប់កុំព្យូទ័រដែល ខូច ឬ ដើរមិនស្រួល។ ព័ត៌មានអំពីការប្រើអ៊ីនធឺណិតដោយឥតគិតថ្លៃ ឬ មានតម្លៃទាប [មាននៅទីនេះ](#)។

**ត្រូវការជំនួយបន្ថែមទៀតក្នុងការរៀនប្រើ កុំព្យូទ័រក្រុមប៊ុកដែលក្រសួងផ្តល់ឱ្យលោកអ្នក?**

យើងមានដំណាក់កាលនីមួយៗសម្រាប់ក្រុមគ្រូសារ នៅក្នុង មណ្ឌលព័ត៌មាន របស់យើង សម្រាប់ការរៀនសូត្រពីផ្ទះ (នៅពាក់កណ្តាល ទំព័រ) នៅទីនេះ៖ [www.philasd.org/chromebooks](http://www.philasd.org/chromebooks) ។

**ផែនការ និង ប្រភពជំនួយ ក្នុងការសិក្សា នៅតាមកុំព្យូទ័រ**

ឯកសារនៃការណែនាំសម្រាប់មាតាបិតារបស់សិស្សថ្នាក់មុនមត្តេយ្យ និង ឯកសារមេរៀនសម្រាប់គ្រប់មុខវិជ្ជាទាំងអស់ និង សម្រាប់ ថ្នាក់មត្តេយ្យ ដល់ថ្នាក់ទី ១២ ឥឡូវនេះមាននៅក្នុងទំព័ររ៉ូបសែសកម្មភាពសិក្សាតាមកុំព្យូទ័ររបស់យើង៖

[www.philasd.org/digitalllearning](http://www.philasd.org/digitalllearning) ។ គេនឹងបន្ថែមឯកសារថ្មីៗសម្រាប់ថ្នាក់មត្តេយ្យ ដល់ថ្នាក់ទី ១២ រៀងរាល់សប្តាហ៍ បែបនេះ លោកអ្នកអាចមើលឃើញអ្វីៗដែលកូនរបស់លោកអ្នកនឹងសិក្សានៅសប្តាហ៍ខាងមុខ។

**ការដែលអាចទាក់ទងទៅ គ្រូ អ្នកផ្តល់ឱវាទ និង គិលានុបដ្ឋាក សាលា**

ម៉ោងធ្វើការពីផ្ទះសម្រាប់ គ្រូ អ្នកផ្តល់ឱវាទ និង គិលានុបដ្ឋាក សាលា ត្រូវបានគេផ្សព្វផ្សាយនៅក្នុងរ៉ូបសែសរបស់សាលានីមួយៗ ដើម្បី ជួយដល់ ការសិក្សា និង សុខុមាលភាព របស់កូនលោកអ្នកនៅផ្ទះ បន្ថែមទៀត។ ម៉ោងធ្វើការសម្រាប់គ្រូ ជាពិសេសម៉ោងសម្រាប់ការ បង្ហាត់បង្រៀន និង ការចូលរួមជាមួយសិស្សានុសិស្ស។ ឪពុកម្តាយត្រូវបានគេជំរុញឱ្យភ្ជាប់ទំនាក់ទំនងជាមួយគ្រូ ដោយប្រើ ថ្នាក់រៀន ហ្វេសប៊ុក។

យើងទាំងអស់គ្នានៅទូទាំងក្រសួង មានក្តីរំភើបរីករាយក្នុងការសហការជាដៃគូជាមួយលោកអ្នកនៅក្នុងវិធីសិក្សាតាមកុំព្យូទ័រថ្មីសម្រាប់ សិស្សានុសិស្សនេះ ដែលនឹងមានរយៈពេលរហូតដល់ចុងឆ្នាំសិក្សា នៅថ្ងៃទី ១២ ខែមិថុនា។

យើងបន្តធ្វើការតាមរយៈវិធីជាច្រើននៃកិច្ចប្រតិបត្តិការរបស់សាលាយើង នៅក្នុងគ្រាលំបាកដែលមិនធ្លាប់មានពីមុននេះ ហើយយើងនឹង ជូនដំណឹងដល់លោកអ្នកនៅពេលណាមានព័ត៌មានថ្មីៗ។ លោកអ្នកក៏អាចទទួលព័ត៌មាន ពិត និង ទាន់សភាពការណ៍ ដោយចូលទៅ កាន់រ៉ូបសែ [www.philasd.org](http://www.philasd.org) និង ចូលរួមកម្មវិធីវេបស៊ុកផ្ទាល់របស់ខ្ញុំ @Phillyschools រៀងរាល់ថ្ងៃពុធ វេលាម៉ោង ៣ រសៀល។

អរគុណ! សូមថែរក្សាខ្លួន និង រក្សាសុវត្ថិភាព!

ដោយសេចក្តីរាប់អាន

William R. Hite Jr., Ed.D.  
អគ្គនាយក  
ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្វីឡាដែលហ្វ៊ី